

Date: 11/10/2023

Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/640

التاريخ: 2023/10/11

المرجع: GNHGroup-NM/2023/BS/640

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

إلى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Capital Increase Activation

تفعيل زيادة رأس مال الشركة

Reference to the resolutions of the General Assembly Meeting held on 11 September 2023, which included shareholders' approval on the Capital Increase through the private issuance of 220 million mandatory convertible Sukuk ("MCSs") to new investors which will be converted to 200 million shares at a conversion price of AED 1.10 and the increase in the share capital of the Company to become AED 837,695,625, we would like to notify the shareholders that the Company has successfully completed the requirements and procedures to increase the Capital and activated the capital increase on Dubai Financial Market as follows:

بالإشارة إلى قرارات اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 11 سبتمبر 2023، والتي تضمنت موافقة المساهمين على زيادة رأس مال الشركة من خلال إصدار خاص لعدد 220 مليون من الصكوك الزامية التحويل لمستثمرين جدد، والتي سيتم تحويلها إلى 200 مليون سهم بسعر تحويل يعادل درهم وعشرة فلوس (1.10 درهم) وزيادة رأس مال الشركة ليصبح رأس المال 837,695,625، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة قد استكملت بنجاح كافة متطلبات وإجراءات زيادة رأس مال الشركة وتفعيل الزيادة في سوق دبي المالي كالتالي:

- Capital before Increase: AED 637,695,625
- Capital after Increase: AED 837,695,625
- Increase percentage: 31.36 %

- رأس المال قبل الزيادة: 637,695,625 درهم
- رأس المال بعد الزيادة: 837,695,625 درهم
- نسبة الزيادة: 31.36 %

We would also like to inform our shareholders that all new shares will be subject to a 1-year lockup period until October 10, 2024.

ونود إحاطة المساهمين علماً بأن الأسهم الجديدة ستكون خاضعة لفترة حظر عن التداول لمدة سنة واحدة حتى تاريخ 10 أكتوبر 2024.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

**GULF
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE (A1)

نادرمقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

